

Paikalla : PJ Tomi Tervo (Puustellinmetsä), Noora Matikainen (Klaavonkallio), Jukka Kaikkonen (Mahlamäki), Anne Häkkinen (Mikkola), Mikko Siltanen (Halkivaha), Outi Kyntöaho (Mikkola), Pia Laamanen (Kievari),

Poissa: VPJ Mari Korhonen (Klaavonkallio), Päivö Kuusisto (Paijala), Päivi Kivistö (Mattila),

1. **Kokouksen avaus** klo 17 ja osallistujien toteaminen. PJ Tomi Tervo, Kirjurina Noora Matikainen

2. **Katsaus viimeiseen vuoteen**

a. Onnistumiset, mikä toimi?

Tasapainoinen porukka, kuva tehtävistä alkaa pikku hiljaa selkeytymään. Tiedotus avointa ja toimii ryhmän sisällä hyvin.

b. Muutoksen paikat, mikä ei toiminut?

Toivotaan vielä ryhmän roolin kirkastamista (varsinkin tapahtumiin liittyvässä roolissa). Pyydetään tapaaminen (Tomi) kunnan tapahtumatiimin kanssa ja pyydetään selvitys tapahtumakalenterista ja kunnan tavasta suunnitella tulevia tapahtumia. Ydintiimillä on jo jonkin verran yhteyksiä aktiivisiin tahoihin ja näitä olisi hyvä hyödyntää. Koemme, että monessa paikassa järjestetään mutta ne ovat kovin irrallisia ja saattaa olla päällekkäisiä tapahtumia. Yhteiseen tapaamiseen mukaan kunnan lähettiläät.

3. **Kevään / alkukesän viimeiset tapahtumat ja toiminta**

a. Verkostotapahtuma: Lapset ja Nuoret harrastaa Hyrylässä.

Viestintää ja toteutusta pidettiin hyvänä ja suuri osa osallistujista toivoi jatkossa mahdollisuutta tulla mukaan mutta tapahtuma olisi hyvä olla toisen, isomman tapahtuman yhteydessä. Tapahtumatiimin keskusteluissa otetaan esille myös tämä > Miten seurat / yhteisöt / aktiiviset voivat osallistua tapahtumiin joissa kunta on mukana.

b. Hyvän kohtaamisen ilta 8.6. – Tapahtuman sisältö oli ajatuksia herättävää ja oli hyvä tavata muitakin ydintiimiläisiä. Kaikkien ydintiimien tapaamisia toivotaan lisää.

c. Leikkimökin kunnostus – Siivous ja sisustaminen aloitettu, Noora ja Päivi käyvät siivoamassa omien aikataulujen mukaan.

d. Leena Mäkelän asukasryhmän kehitysalitteet – Osa aloitteista oli hyvin suuria jotka liittyi kaavoittamiseen ja osa pienempiä, nopeastikin toteuttamiskelpoisia. Jos kauppaohallin -tyylisten rakennusta toivotaan Hyrylän keskustaan > voisiko asiasta tehdä kuntalaisaloitteen?

e. Muita? Keskusteltiin roskien keräämistapahtumasta > ehdotettu Siivous -syyskuuta, jossa olisi esimerkiksi ohjattu alkutapahtuma ja kerätyistä roskamääristä jaettaisiin kuvia kehittämisverkoston facessa koko syyskuun ajan. Noora tekee ehdotuksen.

4. **Alueellisten asukastoimikuntien fasilitointi** - Voisiko ydintiimi tukea uusien asukastoimikuntien perustamista?

Pidetään uusi palaveri (Tomi) jossa haastatellaan Päiviä Mattilan asukas yhdistyksestä ja rakennetaan runko 'Miten asukas yhdistys perustetaan / toimii.' Pyydetään Keski-uusimaata tekemään Mattilasta sekä asukas yhdistysten perustamisesta juttu lehteen jotta asia saa enemmän näkyvyyttä.

5. **Syksyn ja kevään tapahtumapäivät ja -muodot**

a. Verkostotapahtumat – **Tästä täytyy pitää pikaisesti erillinen teams, jossa jaetaan tehtävät ja katsotaan kokonaisuus**

Pidetään Ideailta ma 12.9 klo 18 Mäntymäellä, tarjolla kahvia ja pullaa. Kehittämisidean jättäneiden kesken arvotaan lahjakortteja paikallisiin yrityksiin esim 4 x 50e. (Tiimin oma kokous klo 17. Tila varattu 16-20.)

b. Tiimin omat kokoontumiset. Pidetään pääsääntöisesti lähitapaamisia mutta tarpeen mukaan lisätään Teams -tapaamisia.

- ma 12.9 klo 17-18, **Mäntymäki** ennen verkostotapahtumaa

- ti 8.11 klo 17-19 **Aunela** (varattu 20 saakka)

- ti 4.10 klo 18 Joulukuuna -**Teams**. Kutsut lähetetty (Noora)

c: Evästystä ydintiimien pj-tapaamiseen 7.9. Pj poimi useita pointteja keskusteluista. vietäväksi pj-tapaamiseen. Roolitus ydintiimi vs kunta, koetaanko kaikkialla samanlaiseksi? Esim. olisiko tiimin budjetista annettava rahoitus mahdollista toteuttaa maksusitoumuksena?

6. **Muut asiat**

Tuuliviirinkujan puiston kunnostus > Noora tekee projektirahoitushakemuksen ja lähettää kunnalle. Tavoitteena saada projekti syksyllä toteutetuksi (noin 2400e) kehittämisverkoston budjetista.

Toivotaan lisää ilmaistapahtumia ja säännöllisyyttä tapahtumiin. Keskusteltiin Aunelan lähistöllä olevan puiston hyödyntämisestä (Jääkäripolun varressa). Ehdotetaan kunnalle pienehkön katoksellisen esiintymislavan sekä noin 10 pöydän ja rekin hankkimisesta kirpputorikäyttöön, rahoitus kehittämisverkoston budjetista. Keskusteltiin myös budjetin hyödyntämisestä esiintyjien palkkaukseen. Liitteenä ehdotus.

7. **Kokouksen päättäminen** klo 19.30

KOOSTE TEHTÄVISTÄ:

- Tomi – Tapaaminen kunnan tapahtumatiimin ja lähettiläiden kanssa esim Mäntymäellä /Aunelassa
- Tomi – Ehdotetaan Leena Mäkelää tekemään suunnitelmasta kuntalaisaloite?

- Tomi – Varaa palaveri aiheesta 'Asukasyhdistyksen perustaminen'
- Tomi – selvittää tahon jolle voi ehdottaa Aunelan puiston aktivoimista, liite
- Noora – suunnitellaan pohja syyskuun siivoustopaukselle
- Noora – varaa palaverin aiheesta Hyrylän jouluikkunat > ok
- NN – Lahjakorttien hankinta
- Noora – hakee projektirahoitusta Tuuliviirinkujan alussa olevan puiston kunnostukseen
IDEAILTA MÄNTYMÄELLÄ ti 13.9 – ma 12.9 16-20,
- NN – Verkostotapahtuman kahvit ja pullat osto
- NN – kuka hoitaa kahvin keiton?
- NN – Mäntymäen varaaminen 16-20 > ok
- Noora – hoidetaan arvontalaitikko (yhteisölainaamo) ja -laput Ideailtaan ja syyskuuksi Tuusinfoon (kysytään onko ok > on ok)